
قزوین در لیگ برتر دوچرخهسواری
حاضر خواهد شد

رئیس هیئت دوچرخهسواری استان قزوین از حضور قزوین برای اولین بار
در لیگ برتر دوچرخهسواری خبر داد.

به گزارش روابط عمومی هیئت دوچرخهسواری استان قزوین، احمد
خورگامی گفت: قزوین از دیرباز در حوزه پیشکسوتان دوچرخهسواری
قهرمانان خوبی داشته و همیشه در مقاطع مختلف در تیم ملی نماینده
داشتیم اما نتوانستیم در قالب یک باشگاه و با ورزشکاران قزوینی

در لیگ برتر حاضر شویم.

وی در ادامه بیان کرد: غیبت قزوین در لیگ برتر باعث شده بود تا
ورزشکاران قزوینی با تیمهای دیگر کشور در لیگ برتر حضور داشته
باشند بنابراین با برنامهریزی صورت گرفته دوچرخهسواران قزوینی در

لیگ برتر حضور خواهند داشت.

رئیس هیئت دوچرخه سواری استان قزوین خاطرنشان کرد: مقدمات لازم در
حال انجام است و از دی ماه قرارداد دوچرخهسواران برای فصل جدید

لیگ برتر منعقد خواهد شد.

خورگامی ادامه داد: حامی مالی تیم تا به امروز حمایت خوبی از
دوچرخهسواران قزوین داشته و بدونشک در راه لیگ برتر نیز در این

مسیر موفق خواهد بود.

رئیس هیئت دوچرخه سواری استان قزوین در پایان یادآور شد: همه
برنامهریزیها بر این است تا قزوین جزو سه تیم بالای لیگ برتر باشد
و تلاش میکنیم تیم قزوین را به جایگاه قابل توجهی در لیگ برتر

برسانیم.
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